
 

DEN NORSKE KIRKE 
Byåsen menighetsråd 2023 2027 

 

 

Møtereferat Byåsen menighetsråd 
Dato/tid: tirsdag 21.05.24 kl. 19 – 21 
Møtested: Møterommet, Byåsen kirke 
Innkalt: Terje Andersen, Bente Elton Jakobsen, Beate Lerdahl, Randi Tokle, Odd Anders With, 
Randolf Vågen, Astrid Aag, Frode Bye, Magnar Fosseide, Einar Haagensli, Andreas Haga Skjetne, 
Ingeborg Nordbø Slettahjell, Guri Opland Solem. 
Torkil Skille, kantor og Odd Johan Overøye, flygelkomiteen tilstede under sak 29/24.  
Forfall: Bente E. Jacobsen, Frode, Beate 
Referent: Ingrid Eikli Heggset 
Permisjon: Kirsti Sødal (permisjon tom 9/.24) 
 
Åpning: Terje – Josef - praktikeren Mat: Einar Evaluering: Odd Anders 
 
Godkjenning av referat 
Vedtak: Referat fra AU-møtet 7.5. tas til etterretning og referat fra MR-møtet 30.4.23 vedtas.  
 
Orienteringssaker:  
 Personalet v/ Ingrid – 2 prestestillinger er besatt, oppstart ikke avtalt, men antagelig i august.  
 KFIT  v/ Odd Anders – KfiT har søknaden til kommunen klar.  
 Misjonsprosjekt Liberia – Settes på sakskart senere.   
 Historielaget har forslag om Tor Singsaas som prest på Marken 7.9. Fint å kunne holde fast på en 

god tradisjon. Ingrid sjekker med prosten om det kan være en mulighet.  
 
Sak 29/24 Flygelanskaffelse 
Torkil og Odd Johan orientert for arbeidet i flygelkomiteen. Dropboks med alle dokumenter er 
tilgjengelig. Sendt ut til anbud i januar. Espen Berg og Odd Johan har vært de som har prøvd 
intrumentene. Rådet fikk utdelt oversikt over disse. Hellstrøm Bechstein Concert mod. B. 212 er den 
som peker seg ut. Yamaha S7X 227 er en av de på 2. plass.  
Venter på svar på 3 stærre fondsøknader og regner med svar før sommeren.  
 
Spørsmål fra rådet:  
1. Hva med tonen når det prøves i ett annet rom enn kirkerommet vårt?  

Flygel blir kalibrert og inntonet ift rommet – det er inkl. i prisen.  
 
2. Er stemming med i tilbudet?  

Varierer fra tilbyder til tilbyrer – de fleste han et par stemminger de første årene. Forskjellige 
garantier. Man må påregne ekstra utsikter på sikt ift. stemming.  

 
3. Hvordan er temperatursvingningene i kirkerommet ift flygelets behov?  

Torkil har fulgt med på dette de siste to årene, og det ser ikke ut til å være en bekymring.  
Fuktighet er en større utfordring og anbudene inkl. luftfukter.  

 
Inntekter - Rådet fikk utdelt økonomisk status for innsamlingen.  
 
Det ble drøftet mulighetene for å skaffe gaveinntakter.  
Byåsen kirke for fremtiden. Engasjement er lettere når man har et konkret mål, flygel og beløp.  
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Kfit – mellomfinansiering – rentefritt lån?  
Skattefradrag bør reklameres.  
Det er en gang i århundre man kjøper et flygel, da må det kjøpes noe som dekker behovet og 
begiestrer.  
Tangentsalg – 40 av 88 solgt. Salget har gått litt tregt. Ber menighetsrådet bidra med dra hjelp ift 
tangentsalg og ift publikum på støttekonserten.  
 
Plan A og Plan B.  
Kan vi vurdrere et flygellån? Hvor mye er ok å låne / bruke av egenkapitalen som 
mellomfinanisering.  
 
Komiteen ber rådet ta stilling til mellomfinansiering og være med og dra på inntektssiden.  
 
Leverandørene har fått beskjed de får svar 29.5., de kommer til å be om utsettelse til neste MR-
møte. Tilbudene gjelder ut juni.   

 
Vedtak:  
Menighetsrådet ønsker å kjøpe flygelet som skaper begiestring. AU bes forberede sak til 
ekstraordinært møte i juni, hvor det er utarbeidet både en A og B plan som gjør rede for forslag til 
finansieringer: med lånemuligheter, bruk av egenkapital og avtaler med Kirkelig Fellesråd. Det kalles 
inn til et ekstraordinært menighetsrådsmøte – evt. på teams for å behandle saken.  
 
 
Sak 30/24 Givertjeneste  
Sakspapir av arbeidsgruppen sendt med innkallingen.  
Arbeidsgruppen ber menighetsrådet sette dato for informasjonsmøtet, og gi støtte til fremdriftsplan, 
med vedtak på overskrift og ingress for kampanjen.   
 
Fra møtet:  
Hovedpoeng først – Penger 
QR til påmelding.  
Tekstforslag:  
100 givere gir vekst.  
Frivillighet og trofast givertjeneste vil øke menighetens aktivitet, inkludering og betydning på Byåsen 
i de neste 50 år. 100 faste givere gjør dette realistisk!  
Sammen når vi lengere (andre bruker?) 
La kampanjen vise våre verdier – det vi står for.  
Spleis på innspurten på flygelet.  
   
 
Forslag til vedtak til utfylling fremmet av arbeidsgruppen: 
Byåsen menighetsråd støtter foreslått plan og vedtar aksjonsmål som 100 givere og kr. 300 000 
givertjeneste pr. år. Rådet overlater til arbeidsgruppen å jobbe videre med kampanje overskrift og 
inngress utefra innspillene på møtet.  
Det inviteres bredt til menighetsmøte første uken i september. Givertjenestekampanjen kunngjøres 
først etter skolestart, så flygelaksjon har hovedfokus fram til da.  
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Invitasjon til menighetsmøtet sendes i august. Arbeidsgruppen bes jobbe videre med saken og melde 
til AU om fremdriften i første omgang.  
 
Sak 31/24 Menighetsbladet  
 
Vedtak:  
Andreas Skjetne stiller i redaksjon for et høstnummer hvis det blir en redaksjon. Jon Steinar Bjørgum 
spørres av Ingrid. Randi videreformilder navn som kan spørres til Ingrid.  
 
Sak 32/24 Invitasjon til jubileum 
Sakspapir: Forslag til invitasjonstekst fra jubileumskomiteen 
 
Vedtak:  
Innspill fra rådet – gjør om teksten så den skaper begeistring. Teksten sendes til Ingeborg som 
sender over nytt forslag Randolf og Ingrid jobber videre med.  
  
Sak 32/24 Handlingsplan for MR-perioden: Møte med staben 18.6.  
Orientering om planene for junimøtet v/ Randolf. 
Vedtak:  
Det undersøkes eksterne lokaler for samlingen. Rådet overlater videre arbeidet med kvelden til 
Randolf og Ingrid.  
 
Sak 32/24 Utsatt sak fra forrige møtet: Oppnevninger 
 
Vedtak:  
Torstein Grav Aakre og Mari Holte oppnevnes som representanter i trosopplæringsutvalget.  
 
 
Evt.   
 Presentasjon av diakonmedarbeider 16.6. Ingrid bes spørre Bente om det er nok folk på 

kirkekaffen, eller om flere fra rådet trengs.   
 
Evaluering av møtet v/ Odd Anders 
Relativt likt gjennomført som andre møter. Tidsmessig i rute – honor til alle. Kan være en fordel å si 
innledningsvis hvilke saker vi skal bruke tid på, oppgi tidsrammen. Praksis for å både ta ordet og 
rekke opp hånden. Leder bestemmer hvordan vi skal innordne oss. Noen ganger vanskelig å sette 
strek. Lurt med oppsummering som gjør at vi vet hva vi har bestemt og samler trådene – som ble 
godt i varetatt men vanskelig oppgave.  
 


